聯合動態

United News

北京王府學校參觀聯合書院

Beijing Royal School Visited the College 5/12/2011

約三十位來自北京王府學校的師生到訪書院, 本院助理院務主任陳文軒先生介紹書院制度及 各項書院設施與活動。

About thirty teachers and students from Beijing Royal School visited the College. Mr Tony M H Chan, Assistant College Secretary, introduced the College system, campus facilities and activities to the visitors.



加州大學柏克萊分校到訪書院

University of California Berkeley Visited United College 8/12/2011



加州大學柏克萊分校助理院長 Professor Darin Menlove(中)到訪聯合書院 共商來年的學生交流活動,並與院長馮國培教授(左二)及行政人員合照。 加州大學柏克萊分校(暑期課程)是書院邁進地球村系列合作院校之一。

Professor Darin Menlove (Centre), Assistant Director of Programmes, University of California Berkeley Summer Session, visited the College to discuss about the exchange activities for 2012 and took a photo with the College Head, Professor Fung Kwok-pui (2nd left) and College staff. University of California Berkeley (Summer Session) is a partner university of the College GOAL progamme.

本院成員獲香港圖書館協會頒授終生榮譽會士 College Member Received HKLA Lifetime Honorary Fellowship 9/12/2011



本院成員大學圖書館系統館長施達理博士獲香港圖書館協會頒授終生榮譽會士,表彰他在推動圖書館學發展的 貢獻。

College member, Dr Colin Storey, University Librarian, was awarded the 2011 Hong Kong Library Association (HKLA) Lifetime Honorary Fellowship, in recognition of his contribution to the development of librarianship in Hong Kong.

教職員聯誼會聖誕聯歡會

Staff Association Christmas Party 16/12/2011





八十多位書院嘉賓及教職員 同仁參加是次聖誕聯歡會, 齊賀佳節。

Over eighty College guests, teaching and administrative colleagues joined the party to celebrate Christmas.

獎學金捐獎人與獲獎同學會面

Luncheon with Donor and Scholarship Recipient 4/1/2012



「迪志精英運動員獎學金」捐獎人與獲獎同學會面,左起:院務主任李雷寶玲女士、資深書院導師潘克廉先生、院長馮國培教授、張健達同學、「迪志精英運動員獎學金」捐獎人兼書院校董余志明先生及夫人、資深書院導師盧德溪先生及資深書院導師陳燿武先生。

Luncheon with donor and recipient of Digital Heritage Elite Athlete Scholarship. From left: Mrs Christina Li (College Secretary), Mr Joachim H L Poon (Senior College Tutor), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Mr Cheung Kin-tat, Mr and Mrs Gabriel Yu (Donor of Digital Heritage Elite Athlete Scholarship and College Trustee), Mr Lo Tak-kai (Senior College Tutor) and Mr Chan Yiu-mo (Senior College Tutor).